

VILLA I TATTI
THE HARVARD UNIVERSITY CENTER
FOR ITALIAN RENAISSANCE STUDIES

Call for Papers: Application Guidelines

<p>*Applicants are required to:</p> <ul style="list-style-type: none">• live and work in Greater China (Mainland, Taiwan, Hong Kong, and Macau)• give their papers in English• have a PhD or Master's degree (Current students must be in a PhD program with an approved dissertation topic.) <p>*Preference will be given to applicants who:</p> <ul style="list-style-type: none">• teach or study the Renaissance• study art history, aesthetics, or architectural history <p>*Videos of the conference will be posted online, and thus visible worldwide.</p> <p>*Speakers will be provided with hotel accommodations and travel reimbursement.</p> <p>*Conference Organizers: Zhou Xian (周宪 - President, Art Institute, Nanjing University), Eugene Wang (汪悦进 - Harvard University), Jonathan Nelson (Villa I Tatti)</p> <p>*Conference Administrators: Chen Jing (Nanjing University), Juliet Strachan (Villa I Tatti)</p> <p>For information, contact 陈静 cjchen@nju.edu.cn in Chinese, or click here to contact us in English.</p>	<p>申请人资格:</p> <ul style="list-style-type: none">• 居住和工作在大中华地区（中国大陆、中国台湾、中国香港和中国澳门）• 提交英文论文• 获得博士和硕士文凭（在读博士研究生必须已经有确定的毕业论文题目） <p>优先考虑申请人:</p> <ul style="list-style-type: none">• 教授或者研究文艺复兴• 学习艺术史、美学或者建筑史 <p>相关信息:</p> <ul style="list-style-type: none">• 会议视频将会被网上公布，全球范围内可见• 会议方将提供酒店住宿和旅费 <p>会议召集人: 周宪（南京大学艺术研究院院长），汪悦进（Eugene Wang，哈佛大学），Jonathan Nelson（哈佛大学意大利文艺复兴研究中心）</p> <p>会议秘书: 陈静（南京大学）、Juliet Strachan（哈佛大学意大利文艺复兴研究中心）</p> <p>欲咨询问题，请联系陈静 cjchen@edu.cn（中文），或点击这里（英文）</p>
---	---